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Ganlsse d. I7 . April 2000

REFERAT AF ORDIN,.€R GENERALFORSAMLING AFHOLDT DEN 23. MARTS 2OOO:

1. Der var I 1 fremmsdte, Jarn Mslhorst blev valgt til dirigent og konstaterede at
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Formandens beretning:
Steen Djursgird bsd velkommen til de nye medlemmer Christian Rothe Fillipsen og Hanne
Hesselager fra nr. 25, og berettede om et 5r med stor aktivitet ved medlemmernes hjrelp:

o Der blev aftroldt "havedag" den 12.juni pi fallesarealet med beskaring af buske og
vejtrreer. Der var kobt trykimprregnerede bradder til etablering af en petanquebane. Ved
trjalp af trillebsre og skovle og nogle friske medlemmer blev arbejdet udfsrt.
Bestyrelsen havde sorget for forplejningen til mandskabet. Der mangler endnu at falag!
grus pi banen og sat de sidste bredder fast, hvilket kan ske pi en ny "havedag" i 6r.
Ved denne aktivitetsdag, er det derud over tanken at ffi repareret rammen om skidthullet
og lave en rampe sfl der kan ksres op med trillebsren og tippe af i hullet. Endvidere skal
der ske en beskrring af buskene pi fallesarealerne.

o Der blev aftroldt en mindre vejfest pi den planlagte dag (den 14. august), trods at der
ikke havde meldt sig nogen til festudvalget. Der deltog ca. 25 personer, vejret var godt
og arrangementet forlsb godt. Der var stemning for en gentagelse.

o Formanden udtalte en tak til "Morf og Polle" ( nr. 7) der har holdt omrfldet om
skidthullet prent (det tommes af en vognmand pi foreningens regning). Der kan holdes
en forholdsvis lav pris, nir det er rent haveaffald, si medlemmerne opfordres til ikke at
komme andet i si som plastposer, potter mm. Og lregge affaldet op i bunken.

o Der var gravet i fortovet langs vejen af flere omgange i det forgangne ir, senest i
forbindelse med orkanen, hvor to store stykker blev gravet op med en retablering der
ikke var tilfredsstillende. Der blev klaget til Tele Danmark, og fortovet udbedret og rettet
op til kantstensniveau. Ud for nr.25 hvor fortovskanten har sat sig en del har det varet
svrert at finde de rette ansvarlige der har gravet i vejen tidligere for at fl dem til at heve
kantstenen. Formanden vil forsoge igen.
Det enkelte medlem opfordres til at feje fortovet og fierne ukrudt ud for sin grund, samt
nflr der har vreret opgravninger at feje gruset ned mellem SF-stenene. Ved en fore-
sporgsel hos kommunen udtaler kommuneingenioren at den enkelte ved evt tvister
principielt hafter for vedligeholdelsen ud til vejmidte ud for sin parcel.

Formandens beretning blev godkendt

3. Kasserens beretning:
Kasseren gennemgik regnskabet, og regnskabet blev godkendt med den bemerkning at
regnskabet snskes udsendt sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen. Regnskabet
blev godkendt.
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4. Valg af bestyrelse:
Erik Johansen blev genvalgt til kasserer for 2 ilr
Hans P Henriksen blev genvalgt til suppleant for 2 ir ( onsker deltagelse i bestyrelsesmoder)
Henning Espensen blev valgt til revisor for 2 Fr
Hanne Hesselager blev valgt til revisor for I ir
Bjarne Jensen blev valgt til revisor suppleant for I 6r

5. Der var skriftligt indgivet 4 forslag, forslagsstillerne deltog ikke i generalforsamlingen.
Der var forslag om overvejelse af indksb af en snefejemaskine ( en mindre en ), hvilket blev
enstemmigt forkastet. Der blev af en af de fremmsdte foresliet at den enkelte selv kunne f[
et professionelt firma til at udfbre snerydningen ud for sin parcel.
Der var endvidere foresliet at legge fortovsstenene om, hvilket i sammenhang med
aktiviteten om at ft andre til at rette skaderne op, som navnt under formandens beretning,
blev forslaget enstemmigt forkastet.
Der var ogsi forslag om nedsattelse af kontingentet da pengene ikke bruges til forbedringer,
hvilket ikke var generalforsamlingens opfattelse, da der ved de budgetterede aktiviteter vil
vere balance i regnskabet. Kontingentet blev fastholdt pe h. 600,-.
Der snskedes endvidere oplyst evt planer for et overskud, hvilket der ikke vil vrere som
beskrevet ovenfor.

6. Der blev opfordret til at nedsatte et nyt festudvalg for afholdelse af vejfest, Michael @rting
og et af medlemmerne i nr 14 samt H.P., der blev valgt som den praktiske gris til at
assistere. Udvalget setter en dato og sender indbydelse ud med en tilbagemeldingsslip for
onsket om deltaselse.

Formanden udtalte at der ved en "havedag" skal ske studsning af vejtrreerne samt en
udtynding af traer og bevoksning om fallesarealet, ud over de ovenfor nevnte aktiviteter.
Der var tilslutning blandt de fremmodte for at deltage, mod at bestyrelsen sorger for rigeligt
af al og smsrrebrod.

Michael Arting havde fremskaffet en dirigentklokke som Mslhorst fik med hjem, idet han
havde givet tilsagn om at gravere foreningens navn i.

Der kores stadig for sterkt pi vejen, og bestyrelsen oplordredes til at finde pA lovlige
hastighedsdrempende foranstaltninger, ert maling af max. 30 km pi vejen.

Der blev trukket lod om en fl Gl dansk, to flasker rsdvin og en flaske hvidvin.

7 . Husk skidthullet er kun til rent haveaffald som grene ( store findeles) grres, ukrudt og jord
mm. Der placeres indenfor det irrdhegnede omride.

8. Medlemmerne opfordres til at feje fortov, rendesten og egen del af vejen efter vinteren for
blade nedfaldne grene mm.

9. Hvis en skade rede opdages hos den enkelte parcel eller fellesareal, opfordres medlemmerne
til straks at rive reden ned.
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